



FOR IMMEDIATE RELEASE

SATS HK Limited Releases 2023 Q1 Flight and Passenger Statistics

Figures show significant improvement in flight and passenger numbers

(Hong Kong, 23 June, 2023) SATS HK Limited is pleased to announce a significant increase in the number of flights handled and passengers served during the first quarter of this year. The overall performance has seen a notable uptick compared to the previous quarter.

Time Period	Number of Flights	Number of Passengers	Customer Airlines
Q4 2022	3,337	264,275	15
Q1 2023	4,441	490,450	18
% Change	33% increase	85.6% increase	20% increase

The company's robust growth in Q1 reflects increased travel demand and a steady recovery of Hong Kong's aviation industry. SATSHK Limited is proud to be a key player in supporting this resurgence.

For more information, please visit www.satshk.com, follow us on Facebook: www.facebook.com/satshongkong, Instagram: @satshk, LinkedIn: www.linkedin.com/company/satshk/.

-Ends-

About SATSHK Limited

SATS HK Limited is a joint venture of Hong Kong Airlines Ltd and SATS Ltd. We offer a comprehensive range of ground handling services from passenger handling, ramp handling, flight operations, baggage handling, load control to cargo services to our customers at Hong Kong International Airport.

We are devoted to provide our finest products and services, and continue to introduce value-added services to delight our airline customers. Our unique services are built on the extensive experiences of our staff, organized systems and processes and also our passion.

SATS HK LIMITED
(A Joint Venture of Hong Kong Airlines Ltd. & SATS Ltd.)

Room 4X501 Passenger Terminal Building 1 Cheong Hong Road Hong Kong International Airport Lantau Hong Kong
香港 大嶼山 香港國際機場 暢航路 1 號客運大樓 4X501 室



即時發佈

新翔（香港）有限公司公佈 2023 年第一季度營運及旅客資料

航班及旅客較去年第四季度大幅增長

（香港，2023 年 6 月 23 日）新翔(香港)有限公司欣然宣布，今年第一季度處理的航班數量旅客人數顯著增加。整體表現較上一季度有顯著提升，並對本港航空業持續復甦持樂觀態度。

時間	航班數量	旅客人數	客戶航空公司
Q4 2022	3,337	264,275	15
Q1 2023	4,441	490,450	18
變化	增長 33%	增長 85.6%	增長 20%

該公司在第一季度的強勁增長反映出旅遊需求的增加和香港航空業的穩步復甦。新翔（香港）有限公司自豪地成為支持這一復甦的關鍵角色。

瞭解更多資訊可透過新翔香港有限公司網頁 www.satshk.com，Facebook 專頁：www.facebook.com/satshongkong，關注新翔香港 Instagram 賬號 @satshk 和 LinkedIn 專頁：www.linkedin.com/company/satshk/。

-完-

關於新翔香港有限公司

新翔(香港)是香港航空有限公司和新翔集團有限公司的合資企業。我們於香港國際機場為客戶提供全方位的地勤服務，包括旅客處理，停機坪服務，行李處理，配載，貨運服務等。

我們承諾為航空公司客戶提供最優質的產品和服務，並同時提倡其他增值服務。憑藉員工豐富的經驗，有組織性系統與程序和工作熱誠，我們會為航空公司及其乘客提供獨特的服務體驗。

SATS HK LIMITED
(A Joint Venture of Hong Kong Airlines Ltd. & SATS Ltd.)

Room 4X501 Passenger Terminal Building 1 Cheong Hong Road Hong Kong International Airport Lantau Hong Kong
香港 大嶼山 香港國際機場 暢航路 1 號客運大樓 4X501 室